



通告編號：2024/25-018

各位家長：

### 2024/25季節性流感疫苗學校外展計劃

根據衛生署的資料，接種疫苗可以減少學童一半類流感疾病的發病率，降低嚴重併發症風險，以及缺課率和社區流感傳播。因此，本校將參與由衛生署舉辦的季節性流感疫苗學校外展計劃，預計2024年10月18日(星期五)在本校禮堂為已報名的學生安排免費疫苗接種。

不論參加與否，敬請家長在2024年9月11日前將填妥及已簽署的疫苗接種表格交回學校。

為了學生的健康，學校強烈建議您的子女參加流感疫苗接種計劃。如有任何疑問，請致電 2323 1741 與林國安老師聯絡。

敬祝

安康！

校長

談國軒

2024年9月4日

Circular No.: 2024/25-018

4 September 2024

Dear Parents,

#### **Seasonal Influenza Vaccination School Outreach Programme 2024/25**

According to Department of Health information, Influenza vaccination can reduce occurrence of influenza-like illness among school children by half and lower the risk of influenza-associated severe complications as well as absence and transmission in the community. Our school has applied to join the SIV Outreach Programme in this school year. The vaccination will presumably be held at school on 18 October 2024.

Parents are requested to return the completed and signed forms to the school by 11 September 2024.

For the sake of your children's health, I strongly advise your children to take part in the SIV Programme. For further enquiry, please contact our teacher, Mr. Lam Kwok On, at 2323 1741.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin  
Principal